
Kommunfullmäktige 2021-01-28 

 

Svar på interpellation från Bo Gunnar Åkesson(M) om Forum. 

 

Fråga 1 

Har en byggnadsteknik undersökning gjorts av Forum? 

Svar: Inför beslutet att förvärva Forum genomfördes en 

fullständig besiktning av fastigheten. Rapporten om 

fastighetens beskaffenheter var en del av beslutsunderlaget 

inför beslutet i kommunfullmäktige. 

 

FRÅGA 2  

Finns det någon form av protokoll från den undersökningen 

och var, i så fall, är de handlingarna? 

Svar: Rapporten är diarieförd i ärendet om köp av Forum och 

kan begäras ut som allmän handling hos Hylte kommun 

 

 

Ronny Löfquist (S) 

Kommunstyrelsens ordförande 

 



 

  


